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  - Svi predhodni festivali su bili odlično organizovani i pored velikog broja učesnika nije bilo
icidenata. Nadam se da će u tom duhu proteći i ovogodišnji veliki muzički događaj u Starčevu.  
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